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Protokół z posiedzenia  
Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości,  

Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu  
oraz  Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego  

z dnia 19 listopada 2013 roku 
 
Wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Gminy odbyło się 19 listopada 2013 roku w Sali 

Posiedzeń Rady Gminy przy ul. Głównej 5.  
Obecni na posiedzeniu:  
Komisja Budżetowa i Rozwoju Przedsiębiorczości:  
Brodziak Henryk; Kruszewski Klaudiusz; Huczko Bogdan; Kruk Wojciech 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu  
Sufa Franciszek; Ochman-Szyguła Róża; Pilarski Krzysztof;  
Komisja Terenowa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego  
Dawydzik Artur, Kiszkis Jacek; Kuczera Rafał; Łuć Adam; Piegza Gerard; Smaruń Marek 
oraz  
Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Weiss,  
Wójt Gminy – Jan Murowski,  
Zastępca Wójta Gminy – Stefan Hajda,  
Skarbnik Gminy – Lucyna Kaminska-Kwiek, 
Przewodniczący Rady Gminy, prowadzący posiedzenie Komisji, przywitał zebranych urzędników z 
Wójtem na czele, radnych oraz po przedstawieniu porządku posiedzenia zaproponował dokonanie 
jego zmiany; a mianowicie jako pkt 3 rozpatrzyć pkt o treści: ”Przedstawienie stanowiska rodziców 
dzieci przedszkolnych Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Potępie, dotyczące umożliwienia dzieciom 
udziału w zajęciach dodatkowych, w tym zajęć logopedycznych.” Numeracja kolejnych pkt zostanie 
odpowiednio przesunięta. 
Nikt z obecnych nie wniósł innych uwag do porządku, dlatego Przewodniczący Rady zapoznał radnych 
ze zmienionym porządkiem posiedzenia, który został przyjęty przez aklamację. 
Zmieniony porządek przedstawia się następująco: 

1. Projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozie finansowej na lata 2013 – 2024. 
2. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok. 
3. Przedstawienie stanowiska rodziców dzieci przedszkolnych Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w 

Potępie, dotyczące umożliwienia dzieciom udziału w zajęciach dodatkowych, w tym zajęć 
logopedycznych. 

4. Projekt uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli, specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane oraz 
ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły 
wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli na rok 2014. 

5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmian w Statucie Międzygminnego Związku Komunikacji 
Pasażerskiej w Tarnowskich Górach. 

6. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 
niezabudowanej stanowiącej działkę Nr 773/217 k.m. 2 o pow. 0,0073 ha, KW 28781 
położonej w Potępie przy ul. Sportowej. 

7. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 3 wraz z 
ułamkowym udziałem w częściach wspólnych gruntu i budynku, położonego w Krupskim 
Młynie przy ul. Sienkiewicza 1. 

8. – 25. Projekty uchwał w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 
okres do 3 lat. 

26. Zapoznanie się z propozycją Centrum Wynajmu Nieruchomości sp. z o.o. z siedzibą w 
Krotoszynie dotyczącą zagospodarowania nieruchomości gruntowej, zabudowanej, 
położonej w Krupskim Młynie przy ul. Krasickiego 2. 

27. Sprawy bieżące. 
 
Ad. 1.  
 Projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy na lata 2013 -
2024. 
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Skarbnik Gminy omówiła szczegółowo zmiany w wieloletniej prognozie finansowej gminy na lata 
2013-2024. Członkowie Komisji po wysłuchaniu informacji na temat projektu uchwały postanowili 
pozytywnie zaopiniować przedstawiony projekt uchwały.   
 
Ad. 2. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok. 
Skarbnik Gminy szczegółowo omówiła projekty zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok. Członkowie 
Komisji po wysłuchaniu informacji na temat projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
na 2013 postanowili pozytywnie zaopiniować przedstawiony projekt uchwały.   
 
Ad. 3.  

 Przedstawienie stanowiska rodziców dzieci przedszkolnych Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego w Potępie, dotyczące umożliwienia dzieciom udziału w zajęciach dodatkowych, w 
tym zajęć logopedycznych. 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Oświaty o zapoznanie obecnych z 

treścią pism rodziców i przedstawienie sytuacji w placówce.  

Róża Ochman-Szyguła zapoznała radnych z treścią pism oraz przybliżyła sytuację istniejącą w 

placówce. Poinformowała, że rodzice otrzymali odpowiedź z wyjaśnieniem, że zajęcia dodatkowe są 

prowadzone, w ramach zajęć przez nauczycieli placówki. Natomiast nauczyciele, którzy posiadają 

odpowiednie kwalifikacje prowadzą badania mowy dzieci pod względem rozpoznania problemów 

logopedycznych. Ponadto dzieci objęte są dodatkową opieką wykwalifikowanego logopedy i 

psychologa.  

Adam Łuć jak i Bogdan Huczko wyrazili wątpliwość co do kompetencji Rady Gminy przy 

rozpatrywaniu przedmiotowych wniosków. Stwierdzili, że zagadnienie wymaga wyjaśnienia w ramach 

placówki z jej dyrektorem a nie Wójtem czy Radą Gminy. Być może dokonanie zmian organizacyjnych 

wystarczyłoby w takiej sytuacji.  

Franciszek Sufa był innego zdania i stwierdził, że tak istotny problem powinien być poruszony na sesji, 

ze względu na dobro dzieci. Należ zintensyfikować działania w celu wsparcia rodziców. 

Wójt Gminy dodał, że rodzice otrzymali również odpowiedź, z której treścią zostaną zapoznani radni 

na najbliższej sesji.  

Zastępca Wójta Gminy podkreślił, że niezbędna opieka logopedyczna nad dziećmi jest sprawowana, 

ponadto rodzice mogą skorzystać z porad logopedy zatrudnionego w GOPS-ie, jednak najważniejsza 

jest praca w domu, za którą odpowiadają rodzice.  

Radni po przeprowadzonej dyskusji radni postanowili rozpatrzyć przedmiotowe pisma na sesji Rady 

Gminy w ramach pkt „Sprawy bieżące.” 

 

Ad. 4.  
 Projekt uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli, specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane oraz 
ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i 
zakłady kształcenia nauczycieli na rok 2014. 
            Zastępca Wójta Gminy przedstawił uzasadnienie podjęcia uchwały w sprawie planu 
dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz zapoznał z projektem uchwały dot. 
planu dofinansowania.  
Komisje po wysłuchaniu informacji na temat projektu uchwały postanowili pozytywnie go 
zaopiniować. 
 
Ad. 5.  

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmian w Statucie Międzygminnego Związku 
Komunikacji Pasażerskiej w Tarnowskich Górach. 

Zastępca Wójta Gminy przedstawił propozycję zmian w Statucie Międzygminnego Związku 
Komunikacji Pasażerskiej w Tarnowskich Górach. Proponowane zmiany dotyczyć będą: 
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a) stworzenia tzw. pkt przesiadkowych w celu skomunikowania miejscowości,  
b) przystąpienia do Związku nowych członków, 
c) uregulowania sytuacji nieetatowych członków Zarządu Związku; 
d) zmiany zapisów ustawy o publicznym transporcie zbiorowym;  
e) zasad rozliczania się z gminą, którą występuje ze Związku; 

Zastępca dodał, że projekty uchwał muszą być jednobrzmiące dla wszystkich gmin i dlatego 
jej zapisy muszą być zaakceptowane przez radnych gminy w całości. 

Komisje przyjęły projekt zmian pozytywnie.  
 
Ad. 6. 

Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 
niezabudowanej stanowiącej działkę Nr 773/217 k.m. 2 o pow. 0,0073 ha, KW 28781 
położonej w Potępie przy ul. Sportowej. 

Zastępca Wójta Gminy zapoznał radnych z projektem uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 
nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w Potępie przy ul. Sportowej.  Poinformował o 
przygotowanym w tej sprawie przetargu. 
            Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały. 
 
Ad. 7.  

Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 3 wraz z 
ułamkowym udziałem w częściach wspólnych gruntu i budynku, położonego w Krupskim 
Młynie przy ul. Sienkiewicza 1. 

Zastępca Wójta Gminy zapoznał radnych z projektem uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 
lokalu mieszkalnego Nr 3 wraz z ułamkowym udziałem w częściach wspólnych gruntu i budynku,  
położonego w Krupskim Młynie przy ul. Sienkiewicza 1.  
 Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały. 
 
Ad. 8. – 26. 

Projekty uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 
okres do 3 lat. 

Zastępca Wójta Gminy poinformował, że do Wójta Gminy wpłynęły wnioski dotychczasowych 
dzierżawców dotyczące wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na okres do 3 lat. 
Następnie przedstawił obecnym projekty przedmiotowych uchwały a Komisja pozytywnie je 
zaopiniowała. 
 
Ad. 27. 
 Zapoznanie się z propozycją Centrum Wynajmu Nieruchomości sp. z o.o. z siedzibą w 
Krotoszynie dotyczącą zagospodarowania nieruchomości gruntowej, zabudowanej, położonej w 
Krupskim Młynie przy ul. Krasickiego 2. 
Wójt Gminy zapoznał radnych z treścią pisma Centrum Wynajmu Nieruchomości dot. 
zagospodarowania nieruchomości  gruntowej położonej przy ul. Krasickiego 2 w Krupskim Młynie. 
Radni po przeprowadzonej dyskusji negatywnie zaopiniowali propozycję planowanego 
zagospodarowania nieruchomości.  
 
Ad. 28. 
 Sprawy bieżące. 

1. Przewodniczący Rady Gminy poinformował o: 
a) piśmie Sołtysa Potępy – Andrzeja Janusa w sprawie udzielenia pomocy w likwidacji 

pomnika usytuowanego na rynku w Potępie; 
b) sesji Rady Powiatu w Tarnowskich Górach, która odbędzie się 26 listopada br. o godz. 

10.00; 
c) planowanych terminach posiedzeń Komisji Rady: 2 grudnia godz. 15.30 – Komisja 

Rewizyjna; 3 grudnia godz. 15.15 – Komisja Oświaty oraz Komisja Terenowa; 5 grudnia 
godz. 15.15 – Komisja Budżetowa; 17 grudnia godz. 15.15 – wspólne posiedzenie Komisji 
Rady Gminy oraz 30 grudnia o godz. 12.00 – Sesja Rady Gminy. 

2. Franciszek Sufa wnioskował o sprawdzenie oświetlenia ul. Krasickiego; 
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3. Zastępca Wójta poinformował o udziale Gminy w Górnośląskiej Agencji Rozwoju 
Regionalnego oraz o tym, że istnieje możliwość wykupienia udziałów w tej Agencji, żeby 
jednak tego dokonać Rada Gminy powinna upoważnić Wójta Gminy do przeprowadzenia 
negocjacji w tej sprawie. Członkowie Komisji przychylili się do przedstawionej propozycji i 
postanowili upoważnić Wójta do podjęcia niezbędnych działań w tej sprawie. 

4. Jacek Kiszkis wnioskował o podjęcie działań w celu polepszenia sygnału TV. 
5. Bogdan Huczko przypomniał o podjęciu działań w celu nadania imienia Hali sportowej przy 

Zespole Szkół w Krupskim Młynie oraz o wskazanie nowego patrona Zespołu Szkół.  
6. Klaudiusz Kruszewski wnioskował o uzupełnienie koszy na śmieci na terenie miejscowości.  

 
 

Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 18.00. 
 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano: 
 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Przedsiębiorczości: 
Brodziak Henryk  …………………….  
Huczko Bogdan  …………………….  
Kruszewski Klaudiusz  …………………….  
Wojciech Kruk   ……………………. 
 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu  
Ochman – Szyguła Róża ……………………  
Pilarski Krzysztof             ……………………. 
Sufa Franciszek  ……………………. 
Komisja Terenowa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego  
Dawydzik Artur  …………………….  
Kiszkis Jacek   ……………………  
Kuczera Rafał   …………………….  
Łuć Adam   ………………….... 
Piegza Gerard   …………………….  
Smaruń Marek   ……………………. 
 
 
 
 
prot. K. Michałek 
 
 
Otrzymują: 
1 x Rada Gminy 
1 x Wójt Gminy  
1 x a/a 

 


